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《关于旅游的英语作文范文（带中文）》

旅游是一种令人心旷神怡的活动，它能够让我们暂时摆脱日常生活的压力和繁忙。旅
游可以探索不同的地方，体验不同的文化，结识来自世界各地的人们。这里给大家整
理了两篇关于旅游的英语作文，供大家参考。

关于旅游的英语作文一：一次美好的旅行

Last summer, my family and I went on a trip to the mountains. The scenery was beautiful,
with green trees and clear rivers. We climbed the mountain and enjoyed the fresh air. At
the top, we were amazed by the view. We took many photos and had a picnic. In the
evening, we watched the sunset. It was a memorable day. I hope we can go there again
soon.

去年夏天，我和我的家人去山上旅行。那里的风景很美，有绿树和清澈的河流。我们
爬上山顶，呼吸着新鲜的空气。在山顶，我们被眼前的景色震撼了。我们拍了很多照
片，还野餐了一顿。傍晚时分，我们观看了日落。那是一个难忘的一天。我希望我们
很快能再去那里。

关于旅游的英语作文二：海边之旅

During the winter vacation, my classmates and I visited a seaside town. The beach was
stunning with white sand and blue sea. We played in the water and built sandcastles. The
sunset was breathtaking, painting the sky in shades of pink and orange. We collected
seashells and took a walk along the shore. It was a fun and relaxing day. I can’t wait to
go back with my friends.

寒假期间，我和同学们去了一个海边小镇。沙滩美极了，有白色的沙子和蔚蓝的大海
。我们在水中玩耍，还建造了沙堡。日落时分，景象令人叹为观止，天空被染成了粉
色和橙色。我们收集了贝壳，还在海边散步。那是一个既有趣又放松的一天。我迫不
及待想和朋友们再次前往。
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